

Protokoll vid styrelsemöte i Eriksbergs IF

i Göteborg tisdagen den 23 maj 2024



§ 1 Mötet öppnas

§ 2 Dagordningens godkännande

Mötet beslutade att godkänna dagordningen i sin helhet.

§ 2 Uppföljning, sommarfotbollsskola

- Maria konstaterar att vi missade sista anmälningssdag.
- Förslaget är att vi ska anordna fotbollsskola via SvFF nästa 2024. Maria D utses som ansvarig att organisera från föreningens sida.

Styrelsen beslutar att ge **bifall** till förslaget.

§ 3 Uppföljning, SportRehab

- Ingen uppdatering

§ 4 Uppföljning, Max-tak för antalet ledare

- Ingen uppdatering

§ 5 Antal ledare

Förslag 5-6 ledare som också finns listade på hemsidan. Om ett lag har fler personer som är aktiva får dessa rollen "Närvaro".

§ 6 Medlemsavgifter

Avgifterna skall betalas för att få delta i seriespel. Berörda spelare kommer informeras av Mikael.

§ 7 Hjärtstartare och bår

Kjell föreslår att vi införskaffar en hjärtstartare till Krokäng (senast).

Förslaget bifalles, Kjell får till uppgift att få in prisuppgift. Reine får till uppgift att hära efter med Fritid ang. bår.

§ 8 Tavla för plåster & bandage

Kjell föreslår att vi införskaffar en "plåstertavla" på resp. våning till Krokäng (senast).

Förslaget bifalles, Kjell får till uppgift att få in prisuppgift.



§ 9 Frys & gasol

Frys kommer att finnas tillgänglig i den nya kiosken på Krokäng. Dock kommer inget lag att kunna förvara frysvaror mellan sina matcher utan behöver fortsatt ta hem sina varor mellan resp. försäljningstillfälle.

Föreningen står för kostnad för påfyllning. Sonny ansvarar för påfyllning.

§ 10 Fotografering

Mikael tar på sig att kolla upp detta vidare.

§ 11 Kioskregler & städning av kiosk

Vi upprepar kioskreglerna: Seriematcher har företräde över ev. träningsmatcher och att det är viktigt att resp. lag städar efter sig vid stängning av kiosk.

§ 12 Beach-flagga

Förslag att införskaffa beach-flaggor. Mikael kollar

§ 13 Bortskänkeslåda för kläder och skor

Bifalles, vi letar upp lämplig plats på Krokäng.

§ 14 Föreningsdomare

Av förekommen anledning...

§ 16 Invigning och inflytt

Trafikverket kommer att anordna en officiell invigning den 28 september (prel. kl. 12). De önskar att vi ställer upp med P/F13 spelar uppvisningsmatch blandat.

Föreningen kommer att få tillträde den 15 oktober.

Vi vill anordna en egen invigning för föreningens medlemmar, prel. början av november.

§ 17 Diciplinära ärenden

Av förbundet avstängd ledare kommer att informeras att han inte är välkommen att delta vid samling, träning och match.

§ 18 Ledarfotboll

För att spela ledarfotboll skall man vara medlem. Johan tar tag i att göra ett utskick.



§ 19 Övriga frågor

Samarbete mellan lag i olika åldrar uppmuntras.

Ledarträff i augusti? Förslag att köra en grillkväll den 16 augusti.

Bifalles, Johan skickar ut info till alla ledare.

Nästa styrelsemöte den 27 juni kl. 17.30.

§ 20 Avslutning

Mötet avslutades.

Sekreterare, Johan Austrin